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Az idei nyár derekán, július 26.-27.-én a kürti szÅ‘lÅ‘hegyen, hangulatos környezetben került megrendezésre az I. Kürti
Pincefesztivál, melynek híre szinte mindenhova eljutott. Ennek kapcsán Kasnyík Tamásnak, a helyi szövetkezet elnökével
és egyben a fesztivál fÅ‘szervezÅ‘jével beszélgettem.
Kinek az ötlete volt a fesztivál megszervezése?Az enyém. Személy szerint hiányoltam azt, hogy Dél-Szlovákiában
nincs egy olyan rendezvény, ahol a bort egy csodálatos, természetes környezetben, az Å‘t megilletÅ‘ helyen - pincék között
sétálgatva lehessen kóstolni. Magyarországon az ilyen rendezvényeknek hagyománya van, így mi is
hagyományteremtÅ‘ szándékkal láttunk neki a szervezésnek. A cél az, hogy megismertessük a látogatókkal a helyi
emberek szokásait, a régi mesterségeket, falunkat. A falu lakossága hogyan fogadta az ötletet?Szinte egy emberként
mellém álltak és támogattak. Rengetegen segítettek, kezdve az ifjúsági szervezettÅ‘l egészen a tÅ±zoltókig,
mindenkinek hálás vagyok ezért.Minden meghivott borász eljött?Egy szerb borász kivételével igen. Aki jártas a
borok világában, láthatta, hogy valóban neves borászokat sikerült megszólítani. KülönbözÅ‘ tájak, országok, különbözÅ‘
borfajtáit hozták el a termelÅ‘k, megismertetve velünk az adott vidék jellegzetességeit. Büszkék vagyunk arra, hogy a
hazai borászok mellett további hét ország szakemberei tisztelték meg Pincefesztiválunkat, és olyan jól érezték
magukat, hogy már most ígéretet tettek arra, hogy jövÅ‘re ismét eljönnek.A kultúrmÅ±sor is nagyon gazdag volt.Igen, arra
törekedtünk, hogy minden korosztály megtalálja a magának valót a kis gyerekektÅ‘l kezdve egészen az idÅ‘sekig. Volt nap,
melyen 200 szereplÅ‘ váltotta egymást a színpadon. Ezen kívül légvár, kézmÅ±ves foglalkozások is voltak. Hogy láttad,
milyen volt a fesztivál? FÅ‘szervezÅ‘ként meg vagy elégedve?FÅ‘szervezÅ‘ként nem sok mindent láttam a fesztiválból a
különbözÅ‘ szervezési tennivalók miatt. Ami a részvételt illeti, 3-4 ezer látogatóra számítottunk, ehhez képest 6-7, de lehet,
hogy 8 ezren is voltak, hisz a végsÅ‘ elszámolás még nincs meg. Rúzsa Magdi koncertjén körülbelül 5 ezer ember
lehetett. Úgy vélem, hogy elsÅ‘ nekifutásra ez nagyon jó eredmény és egyben biztató is a jövÅ‘re nézve. Nos, ami az
elégedettséget illeti, azt mondtam az elején, hogyha végigmegyek a szÅ‘lÅ‘hegyen, és ott mosolygós, jókedvÅ±, mulató
embereket látok, már megérte. És én ezt láttam. Végezetül szeretnék sok sikert és erÅ‘t kívánni, hogy jövÅ‘re is legalább
ennyire sikeres legyen ez a rendezvény, hisz &ndash; ahogy az idei mutatja &ndash; minden adott hozzá. Köszönöm a
beszélgetést.

Azt gondolom, a kürtiek mindnyájan elégedettek lehetnek, hisz valóban egy nagysikerÅ± rendezvénynek adtak otthont.
Szebbnél szebb pincéket láthattunk, ahol a pohárban aranyló borban a táj minden szépsége tükrözÅ‘dött. Kiváló alkalom
volt megízlelni, érzékelni e varázslatos nedÅ± valamennyi finomságát. Mindamellett finomabbnál finomabb étekkel
látták el a vendégeket. Bizony mulattak az emberek, és nemcsak a színpadon, hanem a pincéknél is húzta Anyalai
Pepes Sándor és zenekara. Ilyen környezetben valóban kellemes volt az idÅ‘t eltölteni. 

-gé-

Štúrovo a okolie & Párkány és vidéke

http://sao.sturovo.org Powered by Joomla! Vygenerované: 22 July, 2024, 12:53


